

《单词百科:microanalysis是什么意思?microanalysis怎么发音?microanalysis的解释和用法》

英语单词microanalysis是什么意思?microanalysis怎么读?microanalysis怎么发音?简答网为您整理了microanalysis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



microanalysis怎么读

microanalysis的读音:[ma kr 'næl s s]

microanalysis的意思

1、n.微量分析;

microanalysis的双语例句

1、Biochip technology was a kind of novel microanalysis technology.

生物芯片检测技术是一种全新的微量分析技术.

2、 The marked immunoassay technique gives the changes from macroanalysis to microanalysis.

标记免疫分析技术的出现使临床生化分析由常量分析向微量分析转变.

3、 This paper an overview of SPM technology its applications in microanalysis of microelectronics process and devices.

本文将介绍扫描探针显微镜及其在微电子工艺和器件微分析中的应用.

4、 Introduction to the theory of x-ray microanalysis through the electron microprobe including ZAF matrix corrections.

利用包含ZAF基体修正的电子探针,介绍 X 射线显微分析的理论.

5、 The paper reviews the property of elemental sulfur and the progress in microanalysis elemental sulfur.

综述了目前元素硫的性质及其微量分析方法.

6、 The structure of unconsumed pulverized coal is different from that of coke according to petrographical microanalysis.

通过岩相显微分析确定了炉尘中未消耗煤粉和焦炭存在的不同结构形态.

7、 The method belongs to semi-microanalysis category since it takes only 0.

镀层分析方法是属半微量分析.

8、 Electron probe microanalysis (EPMA) shows that silicon is only substituted for phosphorus.

电子探针分析结果表明,硅只取代磷进入SAPO -5分 子筛骨架.

9、 Method: We performed X-ray microanalysis by X-ray microanalysis instrument.

方法: 应用 X 射线微量分析仪,作电子探针X射线微量分析.

以上是简答网为您整理的microanalysis怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于microanalysis的用法、microanalysis的释义、microanalysis的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/microanalysis>

